
Protokół Nr 8/2021 

z posiedzenia Komisji Turystyki, kultury i ochrony środowiska  

z dnia 24 maja 2021 r. 

przy współudziale Komisji Rewizyjnej, Komisji Oświaty i spraw społecznych, Komisji 

Budżetu i gospodarki komunalnej oraz Komisji Skarg, wniosków i petycji  

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

1. Łukasz Dudzic - przewodniczący 

2. Łukasz Kowalewski – wiceprzewodniczący  

3. Łukasz Sergiel – członek 

4. Kamil Koronka – członek  

5. Jakub Leśko – członek  

6. Anna Hałupka – członek 

7. Marek Piechowiak – członek 

8. Iwona Szajek – członek 

9. Andrzej Grudziński – członek  

10. Lucjan Tracz – członek 

11. Janina Łukaszewicz – członek 

12. Marcin Jagodziński – członek 

 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

1. Wojciech Wąchała – Wójt Gminy 

2. Beata Wasyłyk-Sosonowska – Sekretarz Gminy 

3. Małgorzata Bednarz – Skarbnik Gminy 

4. Łukasz Kamerduła – Przewodniczący Rady 

 

Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia komisji. 

2. Omówienie materiałów na posiedzenie XVII Sesji Rady Gminy Bobrowice w dniu  

28 maja 2021 r. 

3. Zamknięcie posiedzenia. 

Ad 1. 

Otwarcia zdalnego posiedzenia dokonano o godz. 12.00.  

 

Ad 2. 

W tym punkcie posiedzenia omawiano materiały na posiedzenie XVII sesji Rady Gminy 

Bobrowice. 

➢ Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany składu osobowego komisji. 

Sekretarz wyjaśniła, że w związku z rezygnacją odwołuje się radnego Marcina Murawę oraz 

radnego Krzysztofa Wiktorskiego z funkcji członka Komisji Budżetu i gospodarki 

komunalnej. Uwag nie zgłoszono. 

 

➢ Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany składu osobowego komisji.  

Sekretarz wyjaśniła, że w związku z rezygnacją odwołuje się radnego Marcina Murawę  

z funkcji członka Komisji Turystyki, kultury i ochrony środowiska. Uwag nie zgłoszono. 

 

 



➢ Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia rezygnacji 

Wiceprzewodniczącego Rady Gminy.  

Sekretarz wyjaśniła, że w związku z rezygnacją odwołuje się radnego Krzysztofa 

Wiktorskiego z funkcji Wiceprzewodniczącego Rady Gminy. Uwag nie zgłoszono. 

 

➢ Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady 

Gminy.  

Sekretarz wyjaśniła, że rada gminy wybiera wiceprzewodniczącego bezwzględną większo-

ścią głosów w obecności co najmniej ustawowego składu rady, w głosowaniu tajnym.  

 

Radny Marcin Jagodziński zapytał czy można przesunąć termin wyboru  

wiceprzewodniczącego rady ze względu na niepełny skład rady. 

Sekretarz wyjaśniła, że zgodnie z przepisami wybór wiceprzewodniczącego powinien się  

odbyć w ciągu 30 dni od złożenia rezygnacji. 

 

➢ Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji Pro-

gramu współpracy Gminy Bobrowice z organizacjami pozarządowymi oraz innymi 

podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego w 2020 r. 

Uwag nie zgłoszono. 

 

➢ Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji. 

Sekretarz wyjaśniła, że petycja była kierowana do wszystkich samorządów i dotyczy 

przeprowadzenia Referendum Ludowego. Stanowisko Komisji Skarg, wniosków i petycji jest 

negatywne i zostało zawarte w uzasadnieniu do uchwały. 

Uwag nie zgłoszono. 

 

➢ Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji. 

Sekretarz wyjaśniła, że petycja dotyczy poparcia Rządu Tymczasowej Rady Stanu Narodu 

Polskiego Społecznego Komitetu Konstytucyjnego. Stanowisko Komisji Skarg, wniosków  

i petycji jest negatywne i zostało zawarte w uzasadnieniu do uchwały. 

Uwag nie zgłoszono. 

 

➢ Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji. 

Sekretarz wyjaśniła, że wnioskodawca petycji poddaje pod wątpliwość skład szczepionek 

przeciwko COVID-19. Stanowisko Komisji Skarg, wniosków i petycji jest negatywne  

i zostało zawarte w uzasadnieniu do uchwały. 

Uwag nie zgłoszono. 

 

➢ Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie skargi na działania Wójta Gminy  

Bobrowice. 

Sekretarz wyjaśniła, że Komisja Skarg, wniosków i petycji uznała skargę za zasadną. 

Stanowisko Komisji zostało zawarte w uzasadnieniu do uchwały. Uwag nie zgłoszono. 

 

➢ Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia górnych stawek opłat  

ponoszonych przez właścicieli nieruchomości za usługi w zakresie opróżniania  

zbiorników bezodpływowych. 

Sekretarz wyjaśniła, że stawka wynosi 22 zł/m3 i będzie obowiązywała od 1 czerwca br. 

Uwag nie zgłoszono. 

 

http://www.bip.bobrowice.pl/akty/113/765/w_sprawie_rozpatrzenia_skargi_na_dzialalnosc_dyrektora_Zespolu_Szkol_Samorzadowych_0D_0Aw_Dychowie/


➢ Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Bobrowice na lata 2021-2026. 

Uwag nie zgłoszono. 

 

➢ Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy  

Bobrowice na rok 2021. 

Skarbnik przedstawiła zmiany do budżetu gminy na 2021 r. 

 

Radny Andrzej Grudziński poruszył temat projektu sieci kanalizacyjnej. 

 

Wójt wyjaśnił, że projekt dotyczy sieci kanalizacyjnej łączącej przepompownię rozprężną 

przy stacji uzdatniania wody z oczyszczalnią w Dychowie, który ma na celu usunięcie  

nieprzyjemnych zapachów wydostających się z kratek kanalizacyjnych. Dofinansowania 

oczyszczalni nie przewidziano. 

 

Radny Marcin Jagodziński poruszył następujące kwestie: 

 czy audyt został zakończony, 

 przedstawienie koncepcji gospodarki wodno-ściekowej, 

 powołanie zespołu ds. koncepcji gospodarki wodno-ściekowej, 

 na jakim etapie jest projekt budowy żłobka, 

 jaki jest szacunkowy koszt budowy odcinka kanalizacji. 

 

Wójt wyjaśnił, ze audyt jeszcze nie został zakończony, natomiast projekt jest gotowy  

i oczekuje jeszcze na uzgodnienia z Wodami Polskimi. 

 

Radny Łukasz Dudzic poruszył tematy: 

 dokumentacja dotycząca ekspertyzy, 

 woda nadal niezdatna do spożycia, 

 dalej nieznane przyczyny skażenia wody w Dychowie i Bronkowie. 

 

Wójt wyjaśnił, że dąży do tego, żeby mieszkańcy mieli zdatną wodę do spożycia, natomiast 

przed sesją przedstawi radnym wnioski cząstkowe z przeprowadzonej ekspertyzy. 

 

Radny Łukasz Dudzic przypomniał o planach związanych z powołaniem Młodzieżowej Rady 

Gminy. 

Przewodniczący Rady Łukasz Kamerduła zaproponował podjęcie uchwały w czerwcu, żeby 

można było powołać Młodzieżową Radę we wrześniu. 

 

Radna Iwona Szajek przypomniała, że nie otrzymała odpowiedzi na interpelację w sprawie 

postawienia wiaty przystankowej w Chojnowie.  

Wójt wyjaśnił, że zorientuje się na jakim etapie jest sprawa. 

 

Ad. 3.   

Posiedzenie zakończono o godz. 13:00. 

  

Protokołowała:                                                              Przewodniczący Komisji 

 

Ewelina Roszak                                                     Łukasz Dudzic 

  2021-05-24 


